
Årsmöte Mönsterås - Ålems Biodlareförening  
Tålebo, 2024-11-12 

 
Närvarande, enligt cirkulerad lista (18):  
Eskil Haglund, Weine Sjöberg, Hans Norberg, Jessica Svensson, Tove Jonsson, Heléne 
Wegnebring, Helen Nyman, Bjarne Bodenholm, Joakim Juliusson, Bo Eriksson, Pierre Sterckx, 
Mikael Ekström, Per Berg, Hans Norberg, Ronny Wegnebring, Helen Levin, Amanda Connolly, 
Olov Karlgren  
 
§1. Öppnande: Ordf. Eskil Haglund hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§2. Godkännande av dagordning: Föreslagen utskickad inbjudan och dagordning godkändes! 
 
§3. Mötesfunktionärer: Eskil Haglund valdes till mötesordförande och Mikael Ekström till 
sekreterare för mötet. En närvarolista skickades runt. Ronny Wegnebring och Hans Norberg 
valdes att justera protokollet. Samt att även sekreterare tillsammans med ordförande skriver 
under. 
 
§4. Verksamhetsberättelse:  
Ordförande berättade om några delar från föreningens verksamhetsår: Vi är 47 medlemmar 
varav 9 är familjemedlemmar. Vi har sålt honung till Telia 228 burkar (500g) för 28 500 kr från 
skörden 2023. Bara 17 rapporter har kommit in och av dem har vi fått 6 ton honung, 
producerat av 160 samhälle. Förlusterna av samhällen var 12 st=ca 8% (under snittet för riket)  
 
§5. Rapport från föreningsbigården:  
I bigården har vi varit 17 ggr med ett snitt av 8 personer per gång. Honungsskörden blev 47kg 
/samhälle (5 samhälle), varav lite mer på digitalkupan dvs 51kg (Smålandskupan). En leverans 
till Mantorp av 3,6 ton, varav 1,3 ton från grannföreningar. 4 ggr har vi drottningodlat, larvat 
om 70 celler, 35 antagna, kläckta 28 (varav 8 kläcktes i kläckskåpet). Resultat 28 äggläggande. 
Burkhantering som vanligt är nu påfyllt med en pall av 500g och en pall av 700g. Ett 
studiebesök har det varit där Ölands biodlarförening var på besök (27 personer). 
 
§6. Kassarapport: Enligt bokföringen för perioden 2023-11-01 till 2024-10-31 så har vi haft 

intäkter på 55.373,33 SEK och kostnader på 37.651 SEK medförande ett resultat på 17.722,33 

SEK. Med hänsyn taget till lagerförändring av burkar mm så ger det ett resultat på 23.245,33 

SEK. Tillgångarna 2024-10-31 på bankkonton är 70.957,90 SEK och lagervärdet av burkar mm 

är 26.532 SEK. Inga skulder finns. Vi har ett fasträntekonto där vi har ett 12 månaders bundet 

konto.  

§7. Beslut om ansvarsfrihet: Efter revisorernas berättelse och på revisorns fråga beviljades 

styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret.  

§8. Valberedningens förslag på funktionärer: Ordförande Eskil Haglund avgår efter 30 år som 
ordförande. Förslag från valberedningen är Per Berg som Ordf., medan andra poster kvarstår.   
 
§9. Val av styrelse: Följande valdes - Ordf.: Per Bergh (valdes på 1 år), v.ordf. Weine Sjöberg 
(omval, 1 år kvar), Sekreterare Mikael Ekström (omval, 1 år kvar), Kassör Pierre Sterckx (1 år), 



Ledamot Helen Nyman (på 2 år). 
 
§10. VaI av revisorer: Ny revisor Eskil Haglund valdes, medan Ronny Wegnebring omvaldes, 
med Anders Norberg som suppleant. 
 
§11. Val av administratör för medlemssystemet: Ordförande omvald! 
 
§12. Val av kontaktperson gällande information från Förbundet: Ordförande och Sekreterare 
omvalda! 
 
§13. Val av ombud till distriktets årsmöte:  
Biodlardistriktets årsmöte blir i Oskarshamn den 8 februari 2025. Till att representera 
föreningen vid Distriktets årsmöte valdes Weine Sjöberg och Joakim Juliusson, med Bo 
Eriksson som suppleant. Samt mötet valde Weine Sjöberg och Per Bergh som representanter 
(2 från varje förening) till ett ordförande / samverkansmöte onsdagen den 4 december 
klockan 18:00, i Tålebo gamla skola. 
 
§14. Val av Utbildningssamordnare: Omval av Weine Sjöberg 
 
§15. Val av Kvalitetssamordnare: Omval av Per Bergh 
 
§16. Val av Avelssamordnare: Såsom förra året så valdes styrelsen (vi hjälps åt vid bigården) 
 
§17. Val av Bihälsosamordnare och Svärmansvarig: Olov Karlgren valdes till 
Bihälsosamordnare, och Per Bergh som Svärmansvarig. 
 
§18. Val av föreningens Hemsideansvarige: Omval av Mikael Ekström 
 
§19. Val av Näringsbiodlingssamordnare: Såsom förra året så valdes styrelsen att hantera 
denna roll.  
 
§20. Val av honungsbedömningskommité: Per Bergh ordf., Jessica Svensson, Ida O’toole, 
Pierre Sterckx och Anders Norberg omvaldes till bedömningskommitté, med Mikael Ekström 
som sekreterare.  
 
§21 Val av valberedning (3st, varav en sammankallande): Jessica Svensson, Niclas Lingeskär 
och Anders Norberg omvaldes till valberedning. Med Anders som sammankallande.  
 
§22. Beslut om Årsavgift: Den del av medlemsavgiften till SBR, som skall tillfalla 
lokalföreningen, valdes av årsmötet att vara oförändrad även för 2026 dvs (medlem 40kr, 
familjemedlem 0kr, juniormedlem 0kr, vän-medlem 40 kr) 
 
§23. Information och beslut om föreningsbigården sommaren 2025: Förslag är att göra ett 
lite annorlunda upplägg med någon som är övergripande ansvarig/kontaktperson. Årsmötet 
valde att Veine valdes till denna roll. Veine får besluta hur ansvaret för bigården ska hanteras.  
 
§24. lnfo från distriktet: Ingen direkt information delgavs vid detta tillfälle.  



 
§25. lnfo leveranser till Mantorp: Mantorp ville gärna komma och informera om 
honungshantering vid årsmötet, men Ordförande föreslog en separat träff i vår i stället. Nya 
Ordförande/Styrelsen får hantera mötet och dialogen framöver. 
 
§26. Övriga frågor...  

1. Informerades om slöjden: Finns det intresse bland medlemmarna att driva 
slöjdverksamheten vidare? Om vi avstår så kanske det kan bli svårt med att komma 
tillbaka? Vi försöker hålla slöjdverksamheten igång / kvar under vårterminen och ser 
därefter om det finns fortsatt intresse. 
 

2. Info från Olle: Jordbruksverket har sagt att man fortsätter med bitillsyningsmän fram 
emot 2027 i alla fall. Då är fokus primärt på ”amerikansk yngelröta” och det är det som 
Olle ersätts för att hantera vid ev. utbrott.  
 

3. Kursverksamheten: Weine informerade om att han räknar med att starta en till 
nybörjarkurs i februari (måndagar). Sprid gärna info om detta! Behöver vara minst 3 
närvarande vid varje tillfälle.   
 

4. Eskil avtackning och information med exempel om vad som skett under hans 30-år 
som Ordförande. Eskil avtackades med blommor, presentkort, en mössa med tryck och 
en dikt som en lite tavla.  

 
§27. Mötets avslutning: Ordförande tackade för visat intresse och inbjöd till kaffe och 
smörgåstårta, samt avslutade mötet.  
 
Final av honungsbedömningen: Under smörgåstårta / fikat så fick alla provsmaka de tre 
burkar som honungsbedömningskommittén har tagit ut som de tre bästa och därefter mha av 
handuppräckning rösta på den som man ansåg bäst! Vinnare blev Tove Jonsson, med Pierre 
Sterckx som två och Bo Eriksson som trea. 
 
Tack alla för en riktigt trevlig kväll!  
 
Vid pennan:     Ordförande: 
Mikael Ekström     Eskil Haglund 
    

 
 
Justeras:     Justeras:  
Ronny Wegnebring   Hans Norberg 


